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Svar på fråga angående egen elproduktion 
 
Styrelseledamoten Rickard Nygren lämnade vid styrelsemötet 2010-06-17 en skrivelse i rubricerade ärende. Svaret 
har beretts av Stockholmshems energistrateg, Gunnar Wiberg. 

 
Stockholmshem har sedan 2009 köpt ursprungsmärkt vattenkraftel till 100 % för vår fastighetsel. Vi gör just nu 
en ny elupphandling, där vi förutom vattenkraftsel till fastighetselen köper ursprungsmärkt vindkraftel till den ökade 
elförbrukningen som värmeåtervinning med frånluftsvärmepumpar medför. 

 
Bolaget har väckt frågan att köpa egna vindkraftverk, men vi har underhand fått besked från ägaren om att 
detta för närvarande inte är aktuellt. Den näst bästa lösningen anser vi då vara att köpa ursprungsmärkt vindk-
raftel, då detta påskyndar utbyggnaden av vindkraft i Sverige. 

 
Vi utreder också möjligheterna till småskalig elproduktion, framförallt i Norra Djurgårdsstaden 3, där också markan-
visningsavtalet stipulerar att 30 % av fastighetselen skall komma från småskalig elproduktion. 
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